
Protokoll för IT-sektionens styrelsemöte

2024-04-10

Styrelsens medlemmar: Vincent Andersson (Ordförande), Alfred Enoksson (Vice Ordförande),
Theo Karlsson (Sekreterare), Emil Nilsson (Sportchef), Ella Maxeby (Informationsansvarig),
Ludvig Magdeburg (Kassör), Susanna Mårdbrant (Klubbmästare), Viktor Saadieh (Klubbmästare),
William Mårback (Studier̊adsordförande), Miro Ali Akbar (Studiesocialt Ansvarig)

Fr̊anvarande: Ingen

Även närvarande: Tim Nederg̊ard

Mötet öppnas: 12:12

1 Val av justerare

• Susanna Mårdbrant väljs till justerare.

2 Godkännande av dagordningen

• Dagordningen godkänns.

3 Dagordning

3.1 Mårunda

• Vice ordförande mailar med olika för att planera inför kommande sittningar. Informations-
ansvarig fortsätter att lägga ut inlägg p̊a Instagram som sammanfattar styrelsens arbete.
Kassör och Sekreterare planerar budget och fixar Skrubben för ny soffa bland annat men ska
ocks̊a sortera p̊a vinden. Studiesocialtansvarig kommer tillsammans med Skrubbverket pla-
nera och h̊alla i en bowling kommande vecka och kommer ocks̊a h̊alla i en syjunta kommande
m̊andag. Studier̊adsansvarig har möten med Lars Åke inför förändringarna som kommer ske
i IT sektionen under 2027. Sportchefen tycker löpningen har g̊att bra och kommer fortsätta
att h̊alla i den kommande veckor. Futsal g̊ar ocks̊a bra enligt Sportchefen samt planerar han
för mycket kommande veckor. Klubbmästarna planerar inför kommande höst och Ordförande
mailar mycket och planerar inför Stormöte.

3.2 Skrubbeninredning

• Styrelsen pratade om att göra en lysande slacker för Skrubben och fixa en ny hylla för märken.
Sekreterare och Kassör ska ocks̊a handla för att kunna sätta in en ny soffa i Skrubben. Det
ska ocks̊a handlas in galjar för att hänga merch i Skrubben.
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3.3 Roligheter

• Informationsansvarig ska beställa nytt burkmärke till sektionen som kommer säljas i Skrub-
ben.

3.4 Dagens frukt

• Röd vindruva

4 Övriga fr̊agor

• Styrelsen planerar hur de ska introducera sig inför Q+

• Styrelsen planerar inför komman forsfestival d̊a de kommer vara volontärer

Mötet avslutas: 12:41

Upprättat av: Theo Karlsson (Sekreterare)
Justerat av: Susanna Mårdbrant (justerare).


